
Vyhodnocení dotazníkového šetření MŠ Janáčkova 
 

Děkujeme za vyplnění našeho dotazníku. Odpovědělo nám celkem 91 rodičů z 173 rodičů. 

 

Velice nás těší, že Vaše děti chodí do naší mateřské školy rády. 

 

Jsme rádi, že se Vám libí naše vybavení v naší školce. Stále se však snažíme vybavení nejen 
zachovávat, ale také doplňovat a modernizovat. Chystáme se o doplnění herních prvků na 
zahradě (vláček),  interaktivní tabule, didaktické hračky. 



 

Naši pedagogové jsou plně kvalifikovaní a vy hodnotíte jejich práci jako velmi dobrou. 

 

Nejvíce preferujete e-mailovou komunikaci, zachováme však všechny druhy nabízené 
komunikace. Prosíme rodiče, aby zprávy z naší mateřské školy pravidelně četli a byli tak 
informováni o dění v naší škole. Vašim dětem tím společně usnadníme pobyt. 

 



 

Kladně jste ohodnotili stravování v naší mateřské škole. Naše stravování bereme jako prestiž 
školy, patří k zdravému životnímu stylu dětí.  

 

Většina rodičů je spokojená s pedagogem v mateřské škole. Chceme, aby Vaše děti byly 
spokojené. 

Většina rodičů je spokojená s pedagogem v mateřské škole. Snažíme se podporovat děti 
s podpůrným opatřením a vadou řeči. 

 

 



 

Většina rodičů má s vedením mateřské školy dobré zkušenosti. 20 rodičů uvedlo, že s vedením 
nepřišlo do kontaktu, v případě potřeby můžete kdykoli kontaktovat na tel. 595178810 

 

  

Akce v mateřské škole budeme dle Vašeho zájmu zachovávat ve stejném duchu.  

 

Dobrovolný dar do mateřské školy  ponecháme tady zase 1000 Kč za rok 2024/2025. Děkujeme. 



Co bylo nakoupeno z těchto darů je pravidelně kontrolováno Výborem rodičů, který má každá 
třída. Pokud budou mít rodiče zájem podívat se co jsme zakoupili za tyto finance, neváhejte a 
kontaktujte paní zástupkyni Bc. Lenku Ambrožovou. 

Rok 2023/2024: knihy pro předškoláky, divadlo autobus, kytky ke Dni matek, Den dětí dárečky, 
Mikulášská nadílka, dárky pro děti, pomůcky do tříd atd. Možno zkontrolovat dle pokladní knihy. 

 

 

Slovo pro rodiče (poděkování, kritika) 

Velice děkujeme rodičům, kteří poděkovali v této kolonce svým pedagogům. Nikdo z Vás 
nenapsal slovo kritiky a to nás těší, vážíme si toho, jsme rádi, že děláme svou práci dobře. Paní 
učitelky si Vaše poděkování přečetly a jsou za řádky díků rády. 

V následujícím roce budeme reagovat na Vaše podněty například začátek akcí až na 15.30 hod. 

 

Vánoční a velikonoční focení je pro naši velkou mateřskou školu technicky velmi náročné, navíc 
některým z Vás se nelíbí práce fotografa. Děti jsou na těchto fotografiích samy a to si mohou 
rodiče zajistit u svého fotografa, Z tohoto důvodu focení v mateřské škole budeme organizovat 
pouze na konci školního roku, tak, aby děti měly vzpomínku na mateřskou školu a kamarády. 

 

 

Děkujeme rodičům za vzájemnou spolupráci s naší mateřskou školou. 

Mgr. Barbora Výmolová – ředitelka mateřské školy 
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